
Beantwoording verhelderende/technische vragen

Vragen gesteld: 
Via raadsvergadering            d.d.: 3 november 2022

Vragensteller: A. van der Aa Partij: CDA

Portefeuillehouder:  M. Slaets

Onderwerp: Aanvullende vragen n.a.v. antwoord schriftelijke vragen toegankelijkheid 
sportverenigingen.

Vraag: In de beantwoording op vraag 4 van de schriftelijke vragen wordt aangegeven dat er 
een verenigingscafé heeft plaatsgevonden, waar gesproken is over de stijgende energielasten. 
Hoeveel verenigingen waren daar aanwezig? Was dat representatief?
 
Antwoord: Voor het verenigingscafé waren alle verenigingen uit Laarbeek uitgenodigd, dus niet 
alleen de sportverenigingen. In totaal waren er 15 verenigingen aanwezig, welke niet allemaal 
een sportvereniging zijn. Na afloop hebben alle verenigingen, ook die niet aanwezig waren, de 
presentatie die gegeven werd en het verslag van de avond ontvangen.
 
Vraag: In het antwoord op vraag 8 van de schriftelijke vragen wordt aangegeven dat voor de 
begroting 2023 aan de gemeenteraad het voorstel wordt gedaan een post op te nemen voor de 
bekostiging van de hoge inflatie. Welk bedrag is hiervoor in de begroting opgenomen en waar 
staat dat bedrag.
 
Antwoord: De stelpost bedraagt € 350.000,- structureel. Je kunt de mutatie vinden op 
bladzijde 58 van de begroting 2023 onder de kop “Anticiperen op gevolgen hoge inflatie”. De 
hoge inflatie heeft waarschijnlijk tot gevolg dat de regulier als basis toegepaste prijsindexering 
voor het jaar 2023 van 1,6% voor diverse budgetten tot tekorten zal leiden. Om hier proactief 
op te anticiperen, wordt voorgesteld hiervoor een stelpost op te nemen ter hoogte van € 
350.000. Deze stelpost kan deels worden gedekt door een vanuit de meicirculaire 2022 niet 
geheel benutte  eerder geraamde stelpost voor indexering, waardoor de gevraagde extra 
financiële middelen lager zijn dan € 350.000.
Deze stelpost is breed inzetbaar en (nog) niet toegespitst op een bepaalde doelgroep/sector.
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